

Bible Study Method

Une méthode d'étude biblique

A Bible study method is a tool for deepening understanding of Scripture. On a separate sheet of paper, write out answers to the following prompts regarding the passage you are reading.

Une méthode d'étude biblique est un outil permettant d'approfondir la compréhension des Écritures. Sur une feuille à part, rédigez les réponses aux questions suivantes concernant le passage que vous lisez.

1. **CONTEXT -- CONTEXTE**

What is the background of this passage? (Who is the author? Who were they writing to? When did they write it and why?) Your Bible teacher can help you find this information.
Quel est le contexte de ce passage ? (Qui est l'auteur ? À qui s'adressait-il ? Quand l'a-t-il écrit et pourquoi ?) Votre professeur de Bible peut vous aider à trouver ces informations.

2. **SUMMARY -- RÉSUMÉ**

Summarize the passage. (What happened? Who were the main characters? What did they do? Where did they go?)
Résumez le passage. (Que s'est-il passé ? Qui étaient les personnages principaux ? Qu'ont-ils fait ? Où sont-ils allés ?)

3. **QUESTIONS -- QUESTIONS**

Write out the questions you have about the passage. (What would you like to learn more about? What did you have trouble understanding?)
Notez les questions que vous vous posez à propos du passage. (Sur quoi aimeriez-vous en savoir plus ? Qu'avez-vous eu du mal à comprendre ?)

4. **CROSS-REFERENCES -- RENVOIS**

Make note of other passages in Scripture that have similar or related content.
Notez d'autres passages des Écritures qui s'adressent aux mêmes thèmes ou idées.

5. **OBSERVATIONS & ANALYSIS -- OBSERVATIONS ET ANALYSE**

Think about and analyze the passage. (What did you notice or find interesting? What can you learn about God from this passage? What does it teach about humanity? How might knowing the context deepen understanding of the reading?)
Réfléchissez au passage et analysez-le. (Qu'avez-vous remarqué ou trouvé d'intéressant ? Que pouvez-vous apprendre sur Dieu grâce à ce passage ? Qu'enseigne-t-il sur l'humanité ? Comment la connaissance du contexte pourrait-elle approfondir votre compréhension du texte ?)

6. **APPLICATION -- APPLICATIONS**

How can you apply lessons learned from this passage to your life this week?
Comment pouvez-vous appliquer à votre vie, cette semaine, les leçons tirées de ce passage ?